

The Twenty-ninth International Competition for the Holy Qur'an (1444 A.H / 2023 A.D.)

Driven by the interest of the Egyptian Ministry of Awqaf for serving the Book of Allah (Glory be to Him), taking care of its memorization and recitation with tajweed rules, and understanding its purposes, the ministry is honored to organize the Twenty-ninth International Competition (1444 A.H / 2023 A.D.), in memorizing the Holy Qur'an, reciting it with tajweed rules, and understanding its purposes.

It includes the Following Levels:

The First Level: Memorizing the Holy Qur'an and understanding its meanings and general purposes for those who have a good voice from both genders, provided that age should not exceed (45) years.

The Third Level: Memorizing the Holy Qur'an and interpreting it, and applying the sciences of the Holy Qur'an, provided that age should not exceed (45) years.

The Fourth Level: Memorizing the Holy Qur'an with the seven recitations and the ability to explain them, provided that age should not exceed (50) years.

The Fifth Level: Memorizing the Holy Qur'an for the non-Arabic Speakers, provided that age should not exceed (40) years.

The prizes will be as follows:

The First Level:

The First Prize: 250000 L.E.

The Second Prize: 150000 L.E.

The Third Level:

The First Prize: 150000 L.E.

The Fourth Level:

The First Prize: 150000 L.E.

The Fifth Level:

The First Prize: 150000 L.E.

The Second Prize: 100000 L.E.



2 Personal
Photos

The Arab Republic of Egypt
The 29th International Competition for the Holy Qur'an
The Ministry of Awqaf (1444 A.H. / 2023 A.D.)

A Competition Registration form

The Fifth Level: Memorizing the Holy Qur'an for the non-Arabic Speakers, provided that age should not exceed (40) years.

- *The name in Arabic as in passport:
- *The name in English or French:
- *The Nationality: The Profession: Academic Qualification:
- *The Date of Birth; Day: Month: Year: Place of Birth:
- *The passport No.: Place of Issue:
- *The Residence place: Phone (WhatsApp):
- *The Mother Tongue: Other Languages:
- *The E-mail:
- *The Nominating Side: The Nominating Side E-mail:
- *Attach a copy of passport ..

The Nominator's Signature

Approval of the Nominating Side

Important Notes:

1. The Egyptian Ministry of Awqaf hosts all competitors and arbitrators during their stay in Egypt from Friday: Rajab 12, 1444 A.H., corresponding to: February 3, 2023 A.D., until Wednesday: Rajab 17, 1444 A.H., corresponding to: February 8, 2023 A.D., and the ministry affords the tickets and the competitors' and arbitrators' travel and residence expenses.
2. The invited country should nominate the required number for participating in the competition.
3. All the form data should be filled in, the city of residence, the passport No., the phone Numbers, the e-mail should be clarified for easy contact and sending plane tickets; two recent photos should be attached. The form should be sent through embassies and consulates of Arab Republic of Egypt in the candidates' Countries on the following address:

The Arab Republic of Egypt / Cairo / Bab al-Louq / Sabry Abu Alam St. / the Ministry of Awqaf, contact us through the following phones and faxes: (00202) (23954012/23934109)

4. The last date to receive the participation form is on Wednesday, Jumada al-Oula 6, 1444 A.H., corresponding to: November 30, 2022 A.D., or a month from the date of receiving the invitation, the closer of each.
5. Sending the form is not considered as a final acceptance except after updating the competitor with the travel tickets.



عدد ٢ صورة شخصية

جمهورية مصر العربية
المسابقة العالمية التاسعة والعشرون للقرآن الكريم
وزارة الأوقاف ٤٤٤٤٦ / ٣٠٢٠١٣م

استمارة اشتراك في المسابقة

الفرع الخامس: حفظ القرآن الكريم للناطرين بغير اللغة العربية، بشرط ألا يزيد السن عن (٤٠) عاماً.

- * الاسم باللغة العربية طبقاً لجواز السفر:
- * الاسم باللغة الإنجليزية أو الفرنسية:
- * الجنسية: المؤهل العلمي:
- * تاريخ الميلاد: يوم شهر سنة محل الميلاد:
- * رقم جواز السفر: جهة صدوره:
- * محل الإقامة: الهاتف(واتس آب):
- * اللغة الأصلية: اللغات الأخرى:
- البريد الإلكتروني:
* الجهة المرشحة: البريد الإلكتروني للجهة المرشحة:
- * إرفاق صورة من جواز السفر ..

مصادقة الجهة المرشحة

توقيع المرشح

المسابقة العالمية التاسعة والعشرون للقرآن الكريم (١٤٤٤ - ٢٠٢٣) م

انطلاقاً من اهتمام وزارة الأوقاف المصرية بخدمة كتاب الله (عز وجل)، والعناية بحفظه وتربيته وتجويده، وفيهم مقاصده، تشرف الوزارة بتنظيم المسابقة العالمية التاسعة والعشرين لعام (١٤٤٤هـ / ٢٠٢٣م) في حفظ القرآن الكريم وتربيته وتجويده وفيهم مقاصده السامية.

وتشتمل على الفرع التالية:

الفرع الأول: حفظ القرآن الكريم وفيهم معانيه ومقاصده العامة لأصحاب الصوت الحسن من الجنسين بشرط ألا يزيد السن عن (٤٥) عاماً.

الفرع الثالث: حفظ القرآن الكريم مع تفسيره وتطبيقات مباحث علوم القرآن الكريم، بشرط ألا يزيد السن عن (٤٥) عاماً.

الفرع الرابع: حفظ القرآن الكريم بالقراءات السبع، مع توجيه هذه القراءات، بشرط ألا يزيد السن عن (٥٠) عاماً.

الفرع الخامس: حفظ القرآن الكريم للناطقين بغير اللغة العربية، بشرط ألا يزيد السن عن (٤٠) عاماً.

وجوائزها على النحو التالي:

الفرع الأول:

الجائزة الأولى: ٢٥٠ ألف جنيه.

الجائزة الثانية: ١٥٠ ألف جنيه.

الفرع الثالث:

الجائزة الأولى: ١٥٠ ألف جنيه.

الفرع الرابع:

الجائزة الأولى: ١٥٠ ألف جنيه.

الفرع الخامس:

الجائزة الأولى: ١٥٠ ألف جنيه.

الجائزة الثانية: ١٠٠ ألف جنيه.

ملاحظات هامة :

١. تستضيف وزارة الأوقاف المصرية جميع المتسابقين والمحكمين مدة إقامتهم في مصر اعتباراً من الجمعة: ١٢ رجب ١٤٤٤ هجرية ، الموافق ٣ فبراير ٢٠٢٣ ميلادية، حتى الأربعاء ١٧ رجب ١٤٤٤ هجرية ، الموافق ٨ فبراير ٢٠٢٣م ، وتحمل الوزارة تذاكر ونفقات السفر والإقامة والإعاشة للمتسابقين والمحكمين.
٢. تقوم الدولة التي تم توجيه الدعوة إليها بترشيح العدد المطلوب للمشاركة في المسابقة .
٣. تُملاً جميع بيانات الاستمارة بالكامل ويوضح بها المدينة التي يقيم بها ، ورقم جواز سفر المرشحين، وأرقام الهاتف ، والبريد الإلكتروني ، لتسهيل التواصل وإرسال تذاكر الطيران ، ويوفق بالاستمارة صورتان حديثان ، وترسل الاستمارة من خلال سفارات وقنصليات جمهورية مصر العربية في بلاد المرشحين على العنوان التالي:

جمهورية مصر العربية / القاهرة / باب اللوق / شارع صبري أبو علم / وزارة الأوقاف، ويتم الاتصال عبر الهاتف والفاكسات الآتية: تليفون: (١٢) ٢٣٩٣٤١٠٩ / ٢٣٩٥٤٠٩ (٠٠٢٠٢)

٤. آخر موعد لقبول استماراة الاشتراك يوم الأربعاء ٦ جمادى الأولى ١٤٤٤ هـ ، الموافق ٣٠ نوفمبر ٢٠٢٣م ، أو شهر من تاريخ تسلم الدعوة أقرب .
٥. لا يعد إرسال الاستمارة قبولاً نهائياً في المسابقة إلا بعد موافقة المتسابق بتذاكر السفر.